

Title (en)

CHECK, QUALITY AND RATING LABEL FOR TEXTILES.

Title (de)

KONTROLL-, GÜTE- UND BEWERTUNGS-WARENZEICHEN FÜR TEXTILIEN.

Title (fr)

LABEL DE CONTROLE, DE QUALITE ET D'APPRECIATION POUR MATIERES TEXTILES.

Publication

EP 0203942 A1 19861210 (DE)

Application

EP 85905755 A 19851204

Priority

CH 581784 A 19841208

Abstract (en)

[origin: WO8603613A1] A quality and rating label for the textile, clothing and linen industry, enabling to check the care and washing methods used by the customer with respect to the specified temperatures. It is not possible for the textile producer to check and rate in a decisive way and after a repeated use of the products, if the washing instructions have been properly followed or if the products have been mishandled during care, resulting in major size, shape and colour changes in the products. The check, quality and rating labels (fig. A, B and C) usable for one or more utilisation temperatures and for up to twenty wet processings, record on check surfaces (1, 2, 3) provided on tags, the temperatures and the number of wet processings through more or less pronounced intensification, fading or colour change reactions (fig. D). The check and the rating of the care instructions are thus guaranteed, even after a repeated utilisation of the products.

Abstract (fr)

Le label de qualité et d'appréciation pour l'industrie textile, du vêtement et du linge sert à contrôler les procédés d'entretien et de lavage en fonction des températures prévues, utilisés par le consommateur. Il n'est pas possible au fabricant des produits textiles de contrôler et d'apprécier de façon concluante et après l'utilisation répétée des produits si les prescriptions de lavage ont été respectées ou s'il y a eu des manipulations inappropriées lors de l'entretien, ce qui entraîne des changements majeurs de taille, de forme et de couleur des produits. Les labels de contrôle, de qualité et d'appréciation (figures A, B et C) utilisables pour une ou plusieurs températures d'utilisation et pour jusqu'à vingt traitements au mouillé, enregistrent sur des surfaces de contrôle (1, 2, 3) se trouvant sur des étiquettes, les températures et le nombre des traitements au mouillé par l'intermédiaire de réactions plus ou moins prononcées d'intensification, d'affaiblissement ou de changement de couleur (figure D). Ainsi, le contrôle et l'appréciation des prescriptions de traitement sont garantis, même après l'utilisation répétée des produits.

IPC 1-7

G09F 3/02; **D06F 93/00**; **D06H 1/00**

IPC 8 full level

D06F 93/00 (2006.01); **D06H 1/00** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 93/005 (2013.01); **D06H 1/00** (2013.01); **G09F 3/0291** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8603613A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8603613 A1 19860619; AU 5198586 A 19860701; CH 672512 A5 19891130; EP 0203942 A1 19861210

DOCDB simple family (application)

CH 8500170 W 19851204; AU 5198586 A 19851204; CH 581784 A 19841208; EP 85905755 A 19851204